
Transportudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 190
Idet ministeren oplyser, at ”Justitsministeriet er i færd med nærmere at vurde-
re, hvorvidt veteranlastbiler skal have installeret et digitalt kontrolapparat, eller
om der kan installeres et analogt kontrolapparat.”, jf. spm. 45, TRU alm. del
(2014-15), bedes ministeren oplyse, hvorfor denne proces igangsættes nu?
Er der inden for det sidste år kommet nye regler fra EU, eller hvad skyldes
igangsættelsen af dette initiativ om kontrolapparat i veteranlastbiler netop nu?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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